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Styrelsemöte för Simris Byalag                 Protokoll nr 4, 2021 

 

 

 

 Tid: Tisdagen den 30 november, kl 18.00 hos Lena Nydahl. 

Närvarande: Annika Hallqvist, Johan Mannergren,  

Lena Nydahl, Karin Lefvert och Fredric Ferrari. 

Ej närvarande: Mats Wallgren och Lars Hägg 

 

 

 

 

      § 1 Genomgång av årsmötesprotokoll och protokoll nr 3 

 Protokoll nr 3 gicks igenom och en datumjustering påtalades, som ska åtgärdas. 

 Godkändes av de närvarande. 

 

      § 2 Ekonomisk rapport 

 Johan talade om att vi fått 600 kr från kommunen för att vi röjt och underhållit 

 Store Hög i Viarp. Efter viss diskussion så beslöt vi att vi inte blandar in 

 kommunen framöver då det är enklare att sköta detta på egen hand. Saldot för 

 Simris Byalag är i dagsläget 46.790:28 kronor. 

 

      § 3 Lucia och Informationsbrev 

 Lucia kommer till Simris Kyrka den 13 december, kl 18.30 som traditionen bjuder. 

 Karin skriver om detta i nästa informationsbrev, som även ska innehålla 

 information inför medlemsinbetalning för år 2022. Brevet ska delas ut i samtliga 

 brevlådor, skickas till dem det berör och mejla till våra medlemmar som lämnat 

 mejladresser. Detta ska ske senast lördagen den 4 december.  

 

      § 4 Trygghetsvandring 

 Annika informerade oss att hon varit i kontakt med Carina Knutsson på 

 kommunen och p g a sjukdom kan den planerade trygghetsvandringen i Simris inte 

 genomföras förrän tidigast till våren 2022 troligen först under hösten 2022.   

  

      § 5     Hundbajsskylt 

 Vi bordlägger frågan då Mats ej var närvarande på mötet. 

 

      § 6 ”Mänskliga rättigheter”, inbjudan 

 Vi beslutade att lägga denna inbjudan till handlingarna utan åtgärd från byalagets 

 sida. 

 

      § 7 Simris/Viarp byalag, arbetsmöte 

 Vid nästa styrelsemöte diskuteras frågan och då får vi se om vi behöver ett separat 

 arbetsmöte i frågan. 
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      § 8 Trasiga lampor vid lekplatsen 

 Annika tar återigen kontakt med berörd part för att höra hur långt det gått med 

 reparationen av den trasiga lampan på lekplatsen. Styrelsen uppdrog till Annika att 

 även påtala att den kontakt som sitter på lyktstolpen, där vi kan ta ström för vår 

 ”adventbelysning”, sitter på tok för högt upp på stolpen och höra om man kan 

 åtgärda detta. 

 

      § 9 Simris byalags stadgar 

 Johan har åtagit sig att se över stadgarna som gäller för Simris Byalag. Han 

 kommer att redovisa ett förslag till nästa styrelsemöte  

 

      § 10 Mötet avslutades 

 Vi alla närvarande lovordade Lenas väldigt goda saffranskaka och tackade för 

 att vi med kort varsel kunde hålla mötet i hennes hem. 

 

      § 11 Nästa styrelsemöte 

 Vi bestämde att ha nästa styrelsemöte hos Johan den 22 februari 2022, kl 18.00 

 

 

 

 

 

Annika Hallqvist  Karin Lefvert 

Ordförande   sekreterare 


